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Jistě jste si všimli, že koncem měsíce října došlo k úplné uávěře silnice na Klínek. Důvodem jsou
opravy svršku silrrice a výstavba nového propustku, ktery byl nevyhovujíci z hlediska nosnosti i průtoku
stiivajicích vod. Oprava celého úseku silnice ve směru na Cejřov je lyčíslena častkou 26 040 258 Kč, Práce
jsou započaty zatkn v délce cca 210 m a budou pokračovat i v příštím roce. Rorrněž uzávěra dané komunikace
se protáhne do jara 2018, protože je poťeba zpevnit jílovité podloží. Tato akce je celá v režii SUS
Pardubického kraje, které patří poděkovárrí za opravu tarasu u pošty a předlráždění dlažby křižovatky u školy.

Zastupitelstvo na svém listopadovém zasedáni rozhodlo o zadrání projektu na v,ýstavbu technické
infrastruktury pro výstavbu rodimých domkti. Jedrrá se o lokality ke KlíŇu a pod strojímor; ve kte4ých je
značný zájem o výstavbu. Největší problém bude profinancovriLrú této akce (cca 20 mil. Kč za obě zaslayoyaci
zóny) . Bez dotací nebude mít obec dostatek prostředků.

V první dekádě prosince dokončila firma pana Cepla z Leštinky opraur kapličky. II. etapu - opravu
exteriéru - završila monUáží oplocení s povrchovou úpravou pozinkoviiním a konďnlim nátěrem.

Začátkem IL listopadové dekády se podařilo zabezpečit lyasfaltování obecního prostlanství
v Malinném. Vlastní realizaci provedla firma DS DELTA s.r,o, Lubná.
Věříme, že spokojeni budou řidiči autobusů i občané.

přehled dotovanÝch akcí v naší obci:

- oprava místní komunikace v Mokqišově
r MINISTERSTVO PRO MÍSTNi ROZVOJ
o dotace 396 2'7 5 Kě, celkovó náklady 792 550,80 Kč

- oprava exteriéru kapličky
O MINISTERSTVOZEMĚDĚLSTVÍ
. dotace 454 292 Kč, celkové nrá,klady předpokládané 648 989 Kč

- dotace na zahradní a komunální techniku
O MIKROREGION SKUTEČSKO - LEŽÁKY
o dotace 35 000 Kč, celkové náklady 65 375 Kč

- oprava (ryasfaltování) prostranstvi v Malinném
l PARDUBICKÝKRAJ
o dotace 100 000 Kč, celkové níklady 450 307 Kč,
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Na výstavbu kanalizace máme schválenou dotaci
o z MINISTERSTVA Žlvo,INirro pnosrŘrDÍ _ 54.5 mil. Kč,

r z PARDIJBIC]KÉHO KIL{JE pro rok 2018 - 4 rnil. Kč.
Zahálení začátkem prosince, směr Klínek ko]clm koupaliště.

OPERAČNÍ PROGRAM
žrvorNi pnosrňBoí
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PARDUB|CKÝ KRAJ

Akce posouvaiicí se na rok 20l8:

- wýstavba vodovodniho řadu v Mokryšově - odloženo údajně z důvodu nenaplnění výzvy MINISTERSTVA
ZEMEDELSTVI MINISTERSTVE]Vl FINANCI.

- výměna střechy nad tělocvičnou - dotace zatim nezískána

Závěrem mého přispěvku do zpravodaje mi dovolte, abych Vám i Vašim blízkým jménem Obecního
úřadu a zastupitelstva obce popřái krásnó a ničím nerušenó Vánoce. předevšim vnitřní radost a pohodu. Zároveň
Vám do nového roku pře.ii vše nejlepši, hodně zdraví, štěsti, lásky. osobních i pracovních úspěchů.

Jaroslav Raba
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http://zsprosetin.96. czl

MISE 2017 - náš velkÝ úsněch
MISE je celostátní branný závod pro zák]adni a střední školy, .ie pořádán Československou obcí legionářskou.
43, výsadkovým prapoťem a lanovými centry PROUD. Letošrú ročnik proběhl 3. a 4. října. pnní den na
vojenské zíkladně v C]hru<limi a druhý den v obIasli zvané Podhůra v okolí Chrudimi a Slatiňan. Šestičlenné
týmy soutěžily v celé řadě vojenských disciplin - ostrá střelba, topograíie, rravigace, obťatnost, fyzická zdatnost,
odvaha a týnrová spolupráce. První den nám počasí vůbec nepřálo, vl.trvalý déšť provázel soutěžící celé
odpoledne. S nepříznirými podmínkami se však všechny týmy praty statečně a absolvovaly ceiý připravený
proglam, Druhý den nás o půl páté ráno čekal vojenský budíček, poté byli soutěžící spolu s instruktory
dopraveni vojenskými vozidly do oblasti Podhůra. kde proběhla hlavni část branného závodu - při plněni
soutěžnich úkolů musela družstva prokázat dovednosti ziskané běhenr prvního dne, ale i schopnost
improvizaoe, taktického myšlení a tý,movélro ducha. Našemu soutčžnímu týmu ve s]oženi Pavlína Frišová,
Eliška Ťopková, Matouš Borna, Jakub Brlich, .Iiří Gabriel a Ondřej Zdraží| náleží velký, dik a obdiv, V
konkurenci jedonácti základrrich škol dokázali zviíézit s náskokem 1300 bodů před střibrným družstvem.

Z. Y eselá

Dopravní l.ýchoya
V pondělí 23. řiina nás v rámci spolupráce se společnosti BESIP navštívila paní lektorka dopravni výchovy a
jeji kolegyně z dopravní policie. Všichni žáci 1. stupně se seznámili s prací dopravní policie. vyzkclušeli sije.ii
ponrůcky a v_vbaveni. Měli možnosl prohlédnout si interiér policejnílro vozu. Během besedy jinr byly také
zodpovězeny všechny otázky týkající se práce dopravní policie a dopravní výchovyjako celku. Čtvrťáci poté
pokračovali ještějednou r,".fi.rkovou hodinou vedenou paní lektorkou a zabývali se tématy jako c:hodec, dopravní
značky, pravidla silničního provozu a cyklista, Ve rij.rrce dopravní ýcholry budou žáci pokračovat i dále během

L Volfová

2

školního roku.



Historie zaiímavě
Dnešní odpolední výuku druhého stupně zpestřila návštěva našeho bývalého žáka, ale především archiváře a
historika Mgr. Michala Štorka. Dějepis není u žáků oblíbeným předmětem, a tak se nás pan magistr snažil
přesvědčit, že dějiny nejsou pouze letopočty, nudné a suchopámé události. Dozvěděli jsme se, co obnáší práce
archiváře, kde stála ve Skutči šibenice, kdy byla poprvé v dokumentech zmíněna naše obec, ale dokonce i že
Karel Arazim ze seriflu Četnické humoresky skutečně žil, pracoval v Chrudimi. Během přednášky áci
vyhledávali v historických mapách, učili se olientovat v dobových dokumentech, číst ruzné typy písma.
V bádání pokačovali žáci v prosinci, a to přímo v Oblastním archívu Zámrsk. L. Frišová

soutěž o neilepší video s fvzikálním experimentem
V letošním roce se žáci Ben Král (7. roěník) a David Remeš(6. roěník) účastní projektu,,Vím proč". Projekt má
za cíl v}.tvořit novou užitečnou fyzikální uěebnici, která bude databázi er.perimentů, Úkolem soutěžíchje
natočit video, které bude dokazovat a vysvětlovat fyzikální zíkonitost. Nejlepší experimenty budou odměněny,
Ben Král soutěží s kohererem vlastní výroby, díky kterému lze žarovkrr s použitím magnetu zapnout. David
Remeš natoěil experiment dokazující tekutost plynů. I vy můžete na intemetové adrese www.vimproc.cz
podpořit naše účastníky. Na uvedené webové stránceje možné obě videa zhlédnout a poté odhlasovat.
Děkujeme za podporu. R. Fajt

Logické soutěže
Podzim na školách probíhal ve znamení logických soutěži. Po našem loňském úspěšném misřovství škol v
piškvorkách jsme letos vyjeli do Chrudimi znolrr. Cíl letošního §ýmu /E. Ťopková, M. Boma, O. Zdražil, A
Novotná a R. Tomášek/ byl jasný - umístit se mow v první trojce. To se také povedlo - jenom stále
nedokážeme porazit týmy složené ze středoškoláků@. Ale děti pro úspěch udělaly maximum a za to jim paři
poděkování.

Dále se konala logická olympiáda, kde se Eliška Ťopková probojovala do
krajského kola a obsadila výbomé 15. místo. A úspěch jsme zaznamenali i v
soutěži Brloh, v níž se tým deváťáků (E. Ťopková, P. Frišová, J . Erlich a Z.
Sojková) prokousal opravdu náročnými úlohami až do malého íinále, Mezi
školami Pardubického kraje jsme skončili 11. Pokud rádi řešite zapeklité úlohy,
pak si otevřete stránky soutěže http://brloh.math.muni.cz]. Sami uznáte, že si
všichni úěastníci zaslouží velikou pochvalu. Děkujeme všem za čas věnovaný
řešení úloh a za vzomou reprezentaci naší školy.

Ležácké veršování
Dne 9. listopadu se naši žáci zúčastnilijiž 4. roěníku celostátní recitační přehlídky ,,Leácké veršováni".
Program tohoto přátelského setkáníje tvořen recitačními pásmy ve třech kategoriích, dramatickými dílnami,
rozborem jednotliv.ých přednesů odbomými porotci a profesionálním herec§.im recitačním vystoupením. V
porotě zasedli herec Petr Burian, hereěky Hana Čemá a Máša Málková, ale také odbomá pedagožka MgA.
Klára Litterová. Záštitu nad celou přehlídkou převzal pan JosefSomr. Cílem přehlídky je setkání v přátelské

atmosféře, poznání práce ostatních a připomenutí si historických souvisiostí spojených s místem konání. Celou
akci zpestřilo i povídání vojáků ze 43. výsadkového praporu v Chrudirrri, l.teři dětem přiblížili život vojaka,
plánovaní i pruběh bojor"ých operací. Naši školu reprezentovali: Josef Jtxífek, Karolína Slavíková a Eliška
Pecinová v i. kategorii, Nela Sojková a Barbora Vašáková ve 2. kategorii, Eliška Ťopková ve 3. kategoíii.
Přednesy všech byly precizní a bezchybné, porotu zaujaly, za svůj výkorr byli všichni pochváleni. V rrimci
obrovské konkurence uměleckých škol obdržela dvě děvčata (Nela a Eliška) čestná uznání za svůj výkon a
Eliška Pecinová obsadila vynikající 2. místo. Všem účastníkům tímto děkuji za vzomou reprezentaci školy a

D. Jedlinská

neuvěřitelný kul tumí zážitek.

plaveclď vÝcvik
Od 12. zŇi se žáci 3. a 4. řídy se v deseti iekcich pravidelně účastnili
plaveckého výcviku v plaveckém bazéml ve Skutči. Pro řet'áčky to bylo
poprvé, i přesto se zhostili výuky s odvahou a rradšením. Čtvďáčci si plavání
uživali podruhé a naposledy. Svým mladším kamarádům byli vzorem a
pomocníky. Všichni si plavání užili a za svou odvahu a píli si odvezli Moké

L. Frišová

l.vsvědčení. J. Ouřecká

J



závodv v tlruslení Hlinsko
Dne 6. prosince se žáci 6. a 8. ročníku zúčastnili tradičního závodu v bru;lení pod záštitou Mikoregionu
Hlinecko. Ve fyzicky namáhavém a dobře obsazeném závodě se chlapci 6. ročníku, David Remeš a Vojtěch
Vostrčil, neprosadili, v tvrdé konkurenci obsadili poslední dvě místa. Žákyně 8. ročníku, zkušená bruslařka
Valérie Pokonrá, zúročila své celoroční zkušenosti a v kategorii dívek 8.- 9. třida získala stříbmou medaili.
Všem zúčastněným patři velký dík zavynaložené úsilí a vzomou reprezentaci školy, R. Fajt

Florbaoyý turnai skuteč
V úterý 28. listopadu se uskutečnil ve sportovrrí hale ve Skutči florbalový tumaj žáků 1. stupně. Naši školu zde
reprezentovalo 10 chlapců ze 4. a 5, ročníku. O umístění a postup do krajského kola zde zápolilo 12 dí|ůsteý z
různých škol našeho regionu (Skuteč, Chrast, Slatiňany, Kameničky, Proseě, Třemošnice, Holetín, ...). Naši
florbalisté sehráli ve velké konkurenci 5 zápasů. Na čelních místech se sice neunrístili, ale sportovní kliá,ní si
užili se všemi emocemi, které ke kolektivním sportům patří,
Ve středu 6. prosince se za stejným účelem vydalo do Skutče družstvo žakyň 4. a 5. ročníku. Svoji velkou
bojovností se dívky dostaly do fináe a zápasily o bronzovou medaili. Bohužel nakonec ziskaly neoblibené 4.
místo, což bylo trochu zklamáním, ale zároveň si lybojovaly postup do krajského kola. Gratulujeme.

E. Vítková

Tradiční rozsvěcení vánočního stromu
Tradiční rozsvěcení vánočního stromu před naši školou oznámilo, že adventje tady. První adventni neděleje
jediným víkendovým dnem v roce, kdy se všichni naši žáci rádi vydávají clo školy. Tento denje pro niás

symbolem zpívání koled, začátkem těšení se. A podle velkého množství posluchaěů soudím, že se i my,
dospělí, dokťeme zastavit a naladit se na nadcházející sváteční dobu. Viďte, že školáci zpívali s nadšením a
opravdu moc krásně? Stejně tak jako děti z naší MŠ a slečna Alice Vacliová. At'nás všechny tato pohoda
provr2í nejen celými Vánoci, ale i po celý další rok. D. Jedlinská

svát$4 maofia os&nít: ň i pratat núcfi
NlSpňcjíryacmtícia ž,fui ZŠ lfttŠ {koytítt
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MS Prosetín {c-1
Okénko do školky
Jsou tady Vánoce, ten krásný čas,
co věnujeme po roce svým blízkým zas,
Přejeme viim svátky báječné,
j{< z krasné pohádky, 

,
VSE AT JE VYTECNE!

A uzje fu zas. ten vánočni čas.
Také u nás ve školcejsoujiž příprary na Vánoce v plném proudu,
Z€ stíomů j iž opadalo všechno listí a krajinu začíná zasypávat bilý snih. Také školička dostala nový - zimni
kabátek.
A děti nejenom, že si začaly hrát na čertíky a čertice, postavily si ve školičce peklo, kreslí si vánoční přriníěka
pro Ježíška, vlrábějí dárečky a vrirroční přáníčka pro své rodiče, ale také se pilně učí nové čertovské a vánoční
básničky a písničky.
Dne 3. 12. se děti předvedly s pěveckým pásmem při rozsvěcovtíní vánočního stromu v Prosetíně. l když byla
velká zim4 dětem to vůbec nevadilo a představení si báječně užily. Jejich očka pak rozzátíila odměna v podobě
drobných drirečl<ri a sladkostí a hlavně kriisně nazdobeného svítíciho stromu.
V pondělí 4. 12. přinesl pošťák do školky dopis -,,Nebeské čtení." Kdyžjsme si ho s dětmi přečetli, dozvěděli
jsme se, co tojsou Vánoce, proč se slaví ajaké tradice se k těmto oblibeným svátkim vážou.
Na tento den jsme si také naplrinovali ,,Čertování", a proto přišly všechny děti do školky přestrojené za čertíky
a čertice. Paní učitelky nezůstaly pochopitelrrě pozadu. Udělali jsme si přelrlídku čedovských úborů, zazpivali
si pisničky o ěerlech, naučili se novou básničku a zakončili to čertovskou diskotékou.
I když se to zdá blft na jeden den dosti bohatý program, ten hlavní bod nás teprve čekal. Ze zakladní školy
Prosetín (se kterou máme mnohaletou výbomou spolupráci) nás navštívila skupinka ,,devát'rikť', v maskách
Mikuláše, andílka a několika čertu. I když jsme naše drobečky na tuto návštěw dobře připravily, přesto sem
tam ukápla i slzička a některé děti se schovaly do nráručí svých učitelek.
Ale protože mifune jen hodné děti, čerti měli zakázáno děti strašit a tak po krátkém představení došlo na
rozdávrlní mikulrášské nadílky. Vidět pak tu radost v dětských očích, to bychom přáLly každému|
A to nejdůležitější nás ěeká 13. a 14, prosince - vánoční besídky ,,Berušek" a Motýlků" ! Už jsme začali pilně
trénovat přehlídku toho, co jsme se společně zatím naučili. Jsme sice trochu nervóztú, aby vše dobře dopadlo,
ale moc se těšíme na překvapené rodiče,jak šikovné děti mají. Dráe nám palce!
A to je všechno. Pak si vánoční čas užijeme všichni v kruhu sl"ých rodin ablízkýdy abychom načerpali nové
sily do Nového roku, kde nás také čeká spousta práce, aktivit, ale také radosti.
I várn přejeme krásné Vánoce a vše nejlepší do Nového roku,

kolektiv Mš prosetín

Ceská hasičská jednota Prosetín

Nastal konec roku 201? a s ním se vydává poslední zpravodajství od hasičů z Prosetína. Výjezdová jednotka
měla letos jeden vyjezd a to v pondělí 25.9.2017 v 20:28, kdy byl vyhlášen sirénou poplach v obci. Nahlášen
byl výbuch v kotelně v Prosetíně. Naše jednotka dorazila na místo jako prvni a při ohledaní, bylo zjištěno
správné zaúčinkovrá.ni pojištbvacího ventilu v kotelně. Po domluvě s velitelem HZS byl zasáh ukončen a
jednotka se vrátila na zrilkladnu.
V sobotu 8.dubna 2017 jsme absolvovali celodenní školení qýjezdové jednotky v Chrasti, kde si pro nás
pňpravili námětové zdravotnické úkoly, které nás mohou kdykoliv potkat. V pátek 13. í{jna 2011 jsme se v
Mrákotíně zučastnili každoroční dálkové dopraly vody za účasti iednotek okrsků Pokřikov a Holetín a to v
počtu 10 družstev. Čerpala se voda z rybníka k lysílači na Holetín.
Trochu slov a čisel nyní věnuju hasičské zbrojnici, kdy mohu nejen siim za sebe ííci, že už ío máme konečně za
sebou. Přestavba hasičské zbrojnice trvala od června loňskóho roku do října letošniho roku,
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Obecni ťřad Prosetin stála rekonstrukce cca 44ltis, 100tis přispěl Pardubický kraj z programu 6§161,y venkova,
a 52tis šIo z kasy sboni. Další částkou jsou brigádnické hodiny a to celkem 982 hodin, takže poku<l bych
pi,evedl na peníze za 1 50.- Kč/hcrd tak to činí dalších 150tis. které věnovali členové sboru. alc i naši kamarádi"
za což jim ještě jedrrou díky. Jen pro zajímavost z těchto 982 hodin, o<lpracovali 378 hodin jen 3 členi, ť. téměř
40% všeclr brigádnický hodin. Každopádně akce už je naštěsti za nánli a 14. října jsme hasičárnu slavnostrrě
pož,ehnali. Finálrrí kolaudace proběhla l 6. listopadu 20l 7.

l*vyni něco ke spoťovní činností ČHJ Prosetín. Co.ie nového'i Skoro nic. vše je při starém, jen nralým znčnám
došlo. Odběhnuto 40 soutěží. Z těchto 40 soutěži jsrne dovezli 1l pohárů" což je kazdá 4. soutěž. NPčka jsme
letos elirnirrovali na pouhýclr 7, a|e z toho 4 jen v Pardrrbickó lize. kterou jsme tím jasně vyhráli ;-) V
chrudimské lize jsme skončili stejnějako loni na 16. místě. Letos se nám povedlo pokořit hned 3 naše rekordy a
to na 28 nástřik 20.58 vteřiny, na 38 nástřik 22.65 \teřiny a na 2ts sklopky t5.73 \,teřiny. Čeho si ceníme. to žc
se nám popné podařilo, blt's velkou pomocí v_vhrát Mistrovství Čn ČHt a MIIJ a opět postoupit na společné
Mistrovství HZS a SH ČMS v Liberci, které bude na konci srpna 2018, k<le bu<leme reprezentovat nejen náš
sbor. ale i naši obec Prosetin.
V pátek l9. ledna 2019 od 20 hodin pořádáme Hasičský ples ve Vrbatově Kostelci. Samozřejmostí bude bohatá
tombola. včetně divočáka na pwním mistě. Vstupenl<a na místě bude stá1 80,- Kč 2l, předprodeji na
obchůzkách. které budou v sobotu 30. prosince a 6. ledna a v neděli 7. ledna 2017 stát pouhých j0,- Kč.
Doprava z Prosetína od školy tam i zpět bude zajištěrra.

Chtěl bych poděkovat Sokolu Prosetin, Obecnímu uřadrl Z{ikladni škole Prosetírr, všem sponzoťum, ha§ičům
z íllinska za růnÉ druhy pomocí a dary.
Na závěr bych Vám všem chtěl jménem hasičů z Prosetína popřáú hodně zdraví a šíěstí do Nového roku a
bohatého Ježfika.

Chtěl bych poděkovat všem členúnr ajejich rodinn;inr piíslušnikům za vykonanou práci v toce 2017. Dále bych
pak chtěl poděkovat Obecnimu úřadu Prosetín za vybudování nové asfaltové silrrice v části obce Mokrýšov.

Všem občanům naší obce bych chtěl popřát do nového roku pevné zdraví.
Starosta C]HJ MokŇšov Remeš Zdenek

Hasiči pro setírr vás

-HASI KY PLES
KDY; pátek 27,1,2017 od 20:00 hodirr

DE;Vrbatrlv Kostelec hostinec U Paulrrsů

ť] r_: sr r< jl
ar rl :!i - a':t- l< 2a _i _-<r ri <r.ir
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S končicínr rokeni 2017 bych vás rád v krátkosti seznámil s naší činností.
Hodnotit fotbal budou trenéři. Já jenom krátce kjarní sezonč. Fotbaiově se nám jaro vydařilo. když

muži vyhráli Okresní přebor a postoupili po dvou leteclr do krajské 1.B třídy. Mládežnická mužstva hrála
v krajských přeborech důstojnou roli, kdy dokonce starší žáci hráli tumaj o vítěze krajského přeboru.

Rok 2017 jsme zahájili l3.ledna konáním vÝroční valné hromady,
A dále to b.vlo.iako kťdý rok. 18.únor tradiční ,.Prosetínská maškarď', 4"března sportovní ples opět ve

Vojtěchově, 3O.dubna ,.Páleni čarodójnic". 7.května .,Mírový oheň". pout'ová zábava s MAT4. Bohužel se nrim
nepodařilo pořádat ..F'otbalovou show", z důvodu finanční rraročnosti, z nedostatků pořadatelů. Samozřejmě
jsme spolupracovali na akcíclr. které pořádá ČFI.I Prosetín. Jedná se o noční závody. ..Vánoční kapť'a župní
Soutěž.

Běhern čenrra jsrne podali pňhlášky do soutěží.
muži - 1.B třída Pardubického kraje
dorost krajský přebor
žáci krajský přebor
přípravkv -. okresní přebor
Mládežnická mužstva máme spojené se Sokole Holetin. Tato spolupráce funguje k naprosté

spoko.jenosti obou oddi]ů.
Po ukončení jamích soutčži jsrne pozvali rodiče našich hráčů z přípravek, žáků a dorostu na posezerrí na

hřišti" kde došlo k zhodnocení celého ročníku.
Běhern srpna jsme zahájili fotbalové soutěže.

A teď co nás čeká v nejbližši době:
. 25.12 Matěj Cup ve sportovní hale ve Skutči
. 29,L2 2.SoKoLsKÝ VEJŠLAP - tentokrát údolím Doubravky. Určeno pro

každého, kdo má chuť se projít na čerstvém vzduchu krásnou přírodou
s prima partou.odjezd je v Bl27 Vlakem Z Prosetína do BÍlku.Trasa VejŠlapu
povede z Bílku údolím Doubravy kolem zajímavých skalních útvarŮ Veselá
skála, Mikšova jáma, Lom, Sokolohrady. Končit se bude v Chotěboři, Trasa
je dlouhá cca 7 km a je středně těžká, doporučujeme kvalitní obuv a

oblečení, Odjezd z Chotěboře je plánován ve 14:33 vlakem. Zakončení bude
v Prosetíně na hřišti opečením buřtŮ,

. 31.12 3. ročník GAF{AŽ CUP v hokejbale na umělce

. 24.2.2O1B MASOPUST

. 3.3.2018 tradiční sportovní ples ve Vojtěchově

faké již ntáme stavební povolení na rekonstrukci kabin, teď jenom čekrime na vl,psáni vhodného titulu
na dotace, abychom o ně rnohli požádat.

Poděkování patří všem trenérům (Marcel Vít. Marek Horák. Milan Stary-, Roman Šmahel, Jiří Krátzl.
Jan Holas. Radek Teplý), všem clalšim spolupracovnikům, správci areálu Petru Dostálovi a v neposledni řadě
rodičům všeclr našich mladýclr hráčů.

-['o je z mé slfany vše. budou niisledovat ještě informace od našich trenérů.

Přeji Vám za náš klub SK SOKOL Prosetin pŤijemrrě prožité r.ánoční svátkv. hodně zdravi a štěstí
v novem roce 201 8.

Sportu zdar
lv{ichal vít

předseda klubu -"K,X%.
'fri*^l'
\Jaz,

'|r,,*,n,,
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MLADŠÍ PŘÍPRAVKA
Do podzimni sezóny jsme nastupovali jako loňský mistr okesního přeboru ml, přípravky - tudíž jako obhájce.
Vá]edem k tomu, že náš tým opustili hráči ročníku 2008 (přestup do starší připravky), měli jsme trochu obavy,
jak bude nová sezóna vypadat. Ale jak se říká - z čehoje největší strach, dopadne dobře. Náš tým čítal cca 13
hníčŮ, kteří pŇběžně nastupovali do jednotliqých zápasů. Bohužel během tréninkových procesů náš kádr
opustili tři hráČi (iný sport, nezájem o sport, a třeba ale i ten tradiění problém - mobil, tablet, počítaě).
Trénovali jsme 2x týdně plus víkendo1,1ý tumaj. Bohužel někdy n{íŤn trénink odpadl kluli počasí, ale kluci to
pochopili a to víc se těšili na příští tréniŇ. Z 9+i tumajů jsme odehráli jen 7. Je to podle losu - ale pokud tim
jeden víkend nehraje, je to blbý, protože děti poďebují hrát, což jim dává ze všeho nejvíc. Výsledky byly ze
zaátku nevyazné, ale postupem času si kluci zvykli na to, že nikdo za ně nic neodehraje a že musí dát do
fotbalrr všechno. Ze 14-tt zápasi jsme 9 vyhráli a 5 prohráli, (více tabrrlka). Tabulku střelců si eviduju jen pro
sebe. Zimní trénování strávíme jako již tradičně v tělocvičně ZŠ o to opět 2x fýdně. Mrfune přihlášene 4 haove
tumaje, aby děti měly trochu toho fotbalového zápo|enl ( 2x Chrast, Slatiňany, Moravany).
Tréninky budou probíhat každé úterý a pátek od 16 hod. - ty.to dny slouží ijako náborové tréninky.
Kádr ml.přípravky 201712018: Novri,k Jakub, Zahálka Radek, Novotný Jiři, Zhaňal Aleš, Chvojka Martin,
Enókl Jan, Enókl Vojta, Flor.rík Štěpán, Ondráček Jiři, Sodomka Jakub, Louthan Viktor, Cejnar Viktor a Trunec
Oldřich. Trenéři - Vít Marcel, Uchytil Tomáš, Chvojka Martin a Novotný Jiří

Marcel Vít

Okresní přebor ml.přípravky
# KLUB z R P s B

L Luže 76 11 3 2 119:63 36
2 chrast t4 Ll L 2 Io]|34 34
3 Rosice 12 10 2 0 108:29 32
4 H. Týnec 74 8 l 5 93:58 25
5 Prosetín t4 8 0 6 59:52 24
6 Miřetice L2 1 0 5 77:58 21
7 Orel 16 7 n 9 102:105 2L
8 Zaječice 74 6 2 6 75:50 20
9 chroustovice 16 3 0 13 65:156 9

10 Bítovany 74 2 L 11 39:.L25 7

11 svratouch I4 0 0 !4 29:743 0

MLADŠÍ ŽÁCI
Začátek sezorry b14 rozpačitý, tým se nejprve sehrával, Pro mladší
kluky byla hra na větším hřišti nriroěnější, ale díky tvrdé práci jsme
nakonec dosáhli svého - sezonujsme zakončili pěti vítězstyimi za
sebou. S výsledky podzimujsme velice spokojeni, mladší žáci se
umístili na krásném 6. místě. Z jedenácti odehraných ápasů bylo 6
výher, 5 proher a jedna remíza.
Clrceme moc poděkovatjak hráčům zajejich snahu a zapálenost do hry,
tak i rodičťun za skvělou podporu a pomoc.

Milan Staíý

Okresní přebor st.přípravky
# KLUB z R P S B

I ch rast 74 I4 0 0 149:18 42
2 Proseč 18 71 2 5 102:59 35
3 H. Týnec 16 9 z 5 73:50 29
4 Prosetín t4 9 1 4 76|45 28
5 chroustovice 18 8 3 7 78:72 27
6 Orel 18 7 2 9 78:L25 23
J Miřetice t4 5 2 7 66:84 L7
a Rosice L4 3 2 9 40:59 LL
9 BítoVany 76 3 2 IL 51:118 17

10 Krouna t4 I 0 13 35:118 3

Lion sport KP ml.žáci
i KLUB z R P s B
1. Přelouč 12 10 2 0 66:7 32
2. MoraVany L2 9 2 1 45:13 29
3. H, Městec 11 0 3 26:2I 24
4. přelovice 72 7 L 4 38:23
5. Žamberk 72 6 3 24:24 2I
6. Prosetín 72 6 t 5 27|2o 19
7. Nemošice 12 5 1 6 33,.z9 16
8, Letohrad 12 0 7 22:23 15
9. L. Bohdaneč 12 4 1, 7 18:28 13
10. Libchavy 12 4 0 8 29:35 L2

11. slatiňany L2 3 1 8 2t:4! 10
72. Litomyšl 12 2 0 10 20:5 ]. 6

13. Třemošnice 11 2 0 9 70|64 6



Tuto sezonrr hodnotím jak pohádku. Každý trerrér by si
přál. aby nikdy nekončila. Dali jsme si cíl hrát o co nejvyšší
umístěni a tljn se l1ám daří plrrit. Jsme na krásném drulrém
místě se 30 body a skórem 43:13. Bohuže] posledni dva
zápasy jsme lyšli bodově napriiedno. Přesto nrusím kluky
pochválit za přístup při trénincích tak i při zápasech. Věřím.
že se najaře popereme o příčku nejvyšší.

Roman Šmahel

DoRoST
Po podzimu 2017 obsazujenre v tabulce krajského přeboru 8 místtl s 19 body a skóre _}3 - 3ó.

Ilemě i výsledkclvě sc nám povecll korrec scrutěže. kdy jsme v posledních třech zápasech třikrát zvítězili a tím se
dostali do klidného středrr tabulky. Plusern r. podzirr,ní části je. že se nám daří zapracovár,a1 do mužstva loriské
starši žáky ročník 2002.V. Marek V. Spilko, M. Korytář více a více naskakuji do zápasů A mužstva. Cíle pro
jaro - zlepšovat hemí tvář mužstva"dostat se v tabulce vstřelených a obdržených branek na plusové čislo,pokusit
se předstihnout y tabulce Hlinsko (e před námi o čtyři body)a tím se stát nejlepšim mužstvem okresu v
krajském přeboru, Cíle 1o nejsou rozhodně malé a k 1omu l,šemu potřebrrjeme hodně a lrodně zdraví,které tímto
všenr lrráčům,rocličům, fotbalovým příznivcům a nejenjim,v nadchazejícim rooe z celého srdce přejeme,

Roman slavík

Lion sport KP st.žáci
# KLU B z R P s B

1. Litomyši 1,z 1,7 0 1 33:9
2, Prosetín t2 1o o z 46,!3 30
3. slatiňany 12 9 0 3 54.z4 2a
4. Letohrad 12 9 0 3 11:2o 27
5, Libchalry 72 8 0 4 42:33 24
6. Přelouč 12 8 0 4 37 i25 2L
7. Nemošice L2 5 0 7 26|47
8. H, Městec 1,1, 4 0 1 23:33 13
9. Žamberk 1) 4 0 8 2].:36 13
10. přelovice 77 4 0 8 30:35 17
1,L, MoraVany 12 3 0 9 ].8|29 9
1,2. Třemošnice 11 ) 0 9 13:40 7

13. L. Bohdaneč 12 0 0 17 8:78 0

Axam Kraiský přeboí dorostu
# KLUB z P PP s B

1,. č,TřeboVá 13 0 0 0 103:9 39
2. Litomyšl 13 10 0 3 1, 54:17 31,

3. Letohrad 13 10 0 3 0 74:2O 30
4. Holice 13 9 0 4 0 46:33 24
5. Třemošnice 13 8 7 5 1 28:35 24
6. Hlinsko 8 I 5 0 28:38
1. Choceň 73 7 0 6 0 42:31 21

8. Prosetín 13 6 0 7 1 3L|,24 19
9, slatiňany 13 5 1, 8 0 20|42 74

10, Horní Jelení 13 4 0 9 0 26:46 72
71,. Libchavy 13 0 10 0 1,7 |51, 9
1,z. M.TřeboVá 13 0 10 0 1z:59 9
13. Přelouč 13 3 0 10 0 14:68 9
14, Lanškroun l3 2 0 11 0 15i47 6
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MUŽI

Cíl jsme splnili; postup do l.B tříd1,, pro sezónu 2017l2a18.
Do nováčkovské sezóny.isme nastoupilj téměř s idcrrtickým tlfrnem. se kterým jsme vyhráli okresni

přebor. Do kádru přišel pouze Tornáš Vít ze Skutče a Ondřej Šiki, klery nám ,,pom:íhá" ze staré gardy a rnusím
říci, že dobře. Odešli - ll'ornáš F'elkl náwat do Chrasti, Voňka Daniel pŤestup do Dolan, Jiří Nežádal pŤerušil
čirrnost.

Příprava začala I8.7.2017 a až do prvního mistr. utkání jsme trónovali 3x qidně plus tři přátelská r-rtkárrí

(Rváčov. Homí lJjezd. Chroustovice). Učast byla vcelku slušná, samozřejmě se do ní promitly prázdniny a
dovolené. Dvakrát jsme angažovali profi-trenélku na tzv. kondiční trénink (chlapi si to pochvalovali, i když
drirhý den sotva lezli). Hlavní stránkou přípravy bylo hlavrrě zdokonalování herní činnosti týmu ajednotlivce,
předevšinr s nričem. protože jsmc včdčli, že I.Bje techničtčjší než okres. Prvni misř. utkání jsme odelrráli na
domácím lťišti s mužstvem Tuněchod, Premiéra sice nebyla úspěšná (možná trochu nováčkovská daň). ale něco
pozitivniho nám to ukiázalo. že pokud se bude poctivě pracovat, výsledky se určitě dostaví. Pnní body jsme
přivezli ze Srubů až ve 4. Kole. Statistiky a vj,sledky viz, tabulka. Po polovině soutěže jsme v horším středu
tabulky, ale na klidné vody nemáme příliš r.elkou árátu, ale zase rraopak pronásledovatelé nejsou daleko. Určitá
naděje na zlepšení tu ale 1 00% je. Po změně určitého herního syslému náš projev dostával smysl a tím j sme se
odráželi ke zdokonalování, I když jsme nedokázali držet určitou vý,sledkovou sérii (tzn.bodovat třeba ve J-4
zápasech po sobě), herní výkon nebyl špatný, Bohužel nás sráželo neproměňování šanci a spousta
individuálrrích clryb, které soupeř dokázal lehoe prclměňovat a tím nás výsledkově přehrával. My.jsme se na
vstřeleni branky strašně moc nadřeli a pak nám ty síly..chyběly". Musime zapracovat na větší spolupráci nrezi
jednotlivými luáči i iadani, dokazat využít třeba ijednu i00% šanci. zjednodušit a zrychlit hru, někdy
zapracovat i na psychice, samoďejmě na rychiosti 6 1.ýbušnosti a také na fotbalovosti, více dávat šanci
dorostencům. Zimní příprava bude probihat střídavě na ZŠ. venku evenl. na UMT. Pevně věřim, že poku<i
budeme přes zimu pilrrě a poctivě pracovat. naše výkony i postavení sejistě zlepší.

Kádr mužstva - Hlouš Radek. Kulhaň '1'omáš, Haman Martin, Šafránek Filip, Šafránek Aleš, Vodvárka
Roman, Vit Tomáš, Slavík František, Ročňák Jiří. Novotný Jiři, Remeš Martin. Tichý Ondřej. Šikt
Ondřei, Šikl lvan. I{očňák David, Psota Marek. dorostetrci -- Marek Vladimir. Spilko Václav, Korytář
Michal. trenér Vít Marcel. vedoucí tÝmu Boháč Pavel a masér Psota..Betka" Jan.

Marcel Vít

BERGER HUcK 1.B TŘíDA

i KLUB z P PP 5 B

1,. Rosice n/L 13 12 0 1, 1 34114 32

) Rozhovice 13 9 0 4 1 39:19 za

3. Tuněchody 13 9 0 4 7 25:17 26

4. Proseč 13 8 0 5 1 30:21 25

choltice 9 0 4 0 25:77 25

6. s_MateřoV 13 7 0 6 2 2s:17 2L

7. HorníJelení 73 7 0 6 0 31:33 21,

8. stolany 5 0 8 2 36;36 L7

9, Pros€tín 13 5 0 8 1 28:35 16

10. s.Hradiště 0 8 0 22:33 15

11-. Řečany n/L Ll 4 0 9 1, 2L|3o 13

12. srch 13 4 0 9 r 26:33 12

13. L.Bohdaneč 13 ? 0 10 4 74i24 lI
14. sruby _L5 4 0 9 0 19:46
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klub seniorů
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Klub seniorů v Prosetíně funguje již třetím rokem. 10 až15 nás přichází ve středu v 16 hodin,
abychom se navzájem povzbudi|i, probrali co je nového v naší obci a okolí, ive světě.
Objednáváme líslky na Ležácké podvečery, na koncerty našich oblíbených hudebních skupin
a zpěváků, na vtýstavy. Pak se jich s chutí a rádi zúčastníme. Probíráme divadelní představení, na
ktených jsme byli,
Domů odcházíme, když zvon na opravené kapličce začne v 't 8 hodin zvonit "klekání".
Za rekonstrukci kapličky také děkujeme panu starostovi, místostarostovi a obecnímu
zastupitelstvu. Velice se poved|a a nyní důstojně reprezentuje naši obec,
V Iétě jsme za pomoci Obecního úřadu připravili letní posezení s muzikou na hřišti a pak jsme
jako diváci zhlédli fotbalouý zápas místního dorostu s hosty. Milé bylo, že jsme si mohli na hřišti
zakoupit občerstvení.
Na den í0.12.2017 byli pozváni všichni senioři Prosetína, Maliného a Moknýšova na
3. vánoční posezení. Klub seniorů ve spolupráci s Obecním úřadem a rybářshým spolkem Klínek
uspořádal odpolední nedělní zábavu s pohoštěním. Děkujeme všem, kteří připravili pohoštění itěm,
kteří obsluhovali. K tanci a poslechu hrála Kostelecká trojka a pan Václav Třísko zpíval a hrál na
lrytaru. O dobrou náladu se postarala tříčlenná skupina bavičů Záprsk pana Mirka Bezdíčka,
Taneční zábava se nakonec tak rozproudila, že se ani nechtělo domů.
Bylo to velice hezké zábavné odpoledne. Přišlo 50 seniorů. Je škoda, že ostatní zůstali doma. Příšti
rok to jistě napraví, Děkujeme Obecnímu úřadu Prosetín, že se o nás tak stará a podporuje nás I

A teď pozvání pro seniory, Keří násvnašem Klubu ještě nenavštívili: přijďte se mezi nás
aspoň občas podívat !!!

Josef Matras

ř=-]



Přejeme Vám lvšem Vašim blizkým
příjemné prožití vánočnich svátků a v novém roce 2018

pevné zdraví, mnoho štěsti a spokojenosti.

§tati8ijlá za rok t0l7
§bú.né § plahým rí,ratýn pob}lGm

obec: pro§elín počá{Étíl Ét39]

uzavření obecního úřadu
Z důvodu čerpání řádné dovolené bude obecni úřad ve dnech 22.12.2017 až1,1.2018 uzavřen.

Redakční rada děkuje všem autorům článků, zejména těm ,rvčasným",
kteří nám dávají své příspěvky.

Do Nového roku 2018 Vám přejeme hlavně hodně zdraví,
čtenář,ské pohody a více podnětů pro náš zpravodaj.

Vydává oBEC PRoSETÍN. Tel./fax 469 35o 22o, náklad 330 výtiskŮ,
Pro případnou reklamu pište na:
e-mail: in,iana,ia(ocentrum,cz, iiri-novotny(ócentrum.cz
Redakční rada: Jana Janoušková, Jiří Novotný
Distribuce zdarma do všech domácností na území obce Prosetín, Mokrýšov, Malinné
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